
Referat fra styremøte i Bydalen vel 22. august 2019 kl 19:00-20:15 
 

Navn Til stede 

Egil Sekkelsten Ja 

Pernille Meum Ja 

Tom Øystein Jonassen Ja (referent) 

Loyd Nilsen Ja 

Maria Brevik Ja 

Tom Eirik Bartholdsen Ja 

Thorvald Munch-Møller Nei 

Petter Curteis-Hohmann (fra Utbyggings- og trafikkutvalget) Ja (fra 19:50) 

Saker: 
1. Egil Sekkelsten ønsket velkommen 

2. Siden siste styremøte (13. juni) 

a. Informasjonsbrosjyre om velforeningen og aktiviteter er delt ut i postkassene. 

b. Egil Sekkelsten ble kontaktet av Demokraten som ville ha velforeningens kommentar 

vedrørende noen trær øverst i Sportsveien. Det resulterte i to oppslag i avisen 

(betalingsmur). 

i. Bydalen-trær med historiske røtter 

ii. Veiene i Bydalen blir brukt som dragracebane 

3. Tom Eirik orienterte om mulighet for frivillig kollektiv bredbåndsavtale 

4. Bydalskveld 16. oktober kl 18 i gjærhuset i Fredrikstad bryggeri. Cicignon salongorkester 

spiller fra 18:30. Quiz ledet av Dag Solheim. Velforeningen spanderer pizza. Fri entré. 

5. Avblomstrede planter i kassene i Sportsveien/Wiesebanen vil bli erstattet med lyng. 

6. Eventuelt 

a. I Fredrikstad kommunes Handlingsprogram for trafikksikkerhet 2018 – 2021 er 

beklageligvis ikke Bydalen nevnt. Velforeningen ønsker å arbeide for økt 

trafikksikkerhet ved å kontakte politiet for å undersøke mulighet for fartskontroller 

og kontakte Trygg trafikk om skolestart-kampanje. 

b. 88 medlemmer i Bydalen vel har betalt 2019 kontingent per 20. august 

c. Grasrotandel fra Norsk Tipping til Bydalen vel i 2019: kr 2472,23 

d. Neste styremøte torsdag 10. oktober kl 19 

https://www.dagsavisen.no/demokraten/bydalen-trer-med-historiske-rotter-1.1550146?paywall=true
https://www.dagsavisen.no/demokraten/veiene-i-bydalen-blir-brukt-som-dragracebane-1.1551735?paywall=true
https://www.fredrikstad.kommune.no/globalassets/dokumenter/teknisk-drift/stab-plan-og-utvikling/handlingsprogram_trafikksikkerhet_2018_2021.pdf

